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Από το υπ’αριθ. 6/ 97 πρακτικό συνεδρίασης 

του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 
 

Αρ. απόφ. 174/97 

                                                                            Π ε ρ ί λ η ψ η 
«Εγκριση οικονομικής ενίσχυσης Κυνοφιλικού 
Ομίλου Μακεδονίας   (Κ.Ο.ΜΑΚ) 

 
      Σήμερα 8 Απριλίου  του έτους 1997 ημέρα της εβδομάδας Τρίτη και ώρα 20:00 
συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού κτιρίου της οδού Μητροπόλεως 47, ύστερα από την με   
ημερομηνία  3-4-1997 γραπτή πρόσκληση του κ. Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους 
τους συμβούλους και παρέδρους σύμφωνα με τα άρθρα 94, 108 και 119 του ΔΚΚ. 
 Αφού διαπιστώθηκε ότι παραβρίσκεται ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 25 μελών βρέθηκαν παρόντα 19 μέλη. 
 
Παρόντες                               Απόντες                                       Παρόντες  
Πάρεδροι 

1. Κ.  Ασλάνογλου Α. Δελαβερίδης  _____________ 
2. Ι. Κουρουζίδης Δ. Αδάμου   
3. Μ. Ποτουρίδης Ε. Παναγιωτίδης   
4. Κ. Κόλβατζης Φ. Γαλανούδη-Τσανάκα    
5. Κ.  Βαφείδης Μ. Αδαλόγλου   
6. Θ. Τέτος Π. Αγαθαγγελίδης   
7. Ε. Λελεκάκης     
8. Κ. Πουλασουχίδης                                                        Απόντες Πάρεδροι 
9. Π. Καρασαββίδου   Γ. Μπαλτζής 

10. Κ. Γκαβαϊσές   Λ. Χατζηγεωργίου 
11. Α. Μαρκούλης   Θ. Δεμερτζής 
12. Α. Καραντουμάνης  
13. Λ. Τάκης ΣΗΜΕΙΩΣΗ: Κατά  τη  συζήτηση  της  υπ’ αριθ.  169/97 
14. Ο.  Σιδηρόπουλος απόφασης      προσήλθαν    οι κ. κ.   Κ.Κόλβατζης    και 
15. Ε. Σοφιανίδης Β.Τσίλης και   αποχώρησαν    οι κ.κ. Ι.Κουρουζίδης,  Κ. 
16. Χ. Παπαγεωργίου Βαφείδης, Ο.Σιδηρόπουλος,Γ.Χιονίδης,Δ.Ζαμάνης. 
17. Β. Τσίλης      Κατά τη συζήτηση της υπ’αρίθ.  170/97    απόφασης  
18. Γ. Χιονίδης προσήλθαν   οι κ.κ.   Ι.Κουρουζίδης,   Κ.Βαφείδης,   Γ. 
19. Δ. Ζαμάνης Χιονίδης, Δ. Ζαμάνης. 

        Κατά   τη συζήτηση της υπ΄αρίθ.   174/97 απόφασης 
   αποχώρησε ο κ. Δ.Ζαμάνης. 
 
 



 Στη συνέχεια ο Πρόεδρος εισηγούμενος το 5ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 
έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 20-3-97 εισηγητικό σημείωμα του Δημάρχου, 
που έχει ως εξής: 
 Με το από 14-3-97 έγγραφό του ο Κυνοφιλικός ΄Ομιλος Μακεδονίας 
(ΚΟ.ΜΑΚ) μας γνωρίζει ότι έχει προγραμματισθεί στον περιβάλλοντα χώρο του 
ΕΑΚ η Α΄Εθνική Εκθεση Μορφολογίας-Κυνοτεχνίας στις 20-4-97. 
 Την έκθεση θα καλύψουν τα Μέσα Μαζικής Ενημέρωσης, ενώ ήδη έχουν 
εκφράσει την συμπαράστασή τους φορείς του νομού μας. 
 Με το ίδιο έγγραφο ο Κ.Ο.ΜΑΚ ζητάει από το Δήμο μας  την έκφραση της 
ηθικής και υλικής συμπαράστασής του στην πιο πάνω διοργάνωση με αντίστοιχη 
χορηγία. 
 Υστερα από τα πιο πάνω παρακαλείται το Συμβούλιο ν΄αποφασίσει σχετικά. 
 Επίσης έθεσε υπόψη του Συμβουλίου την από 4-4-97 εισήγηση της  
επιτροπής αθλητισμού- νεολαίας, με την οποία αυτή  εισηγείται την οικονομική 
ενίσχυση του Κυνοφιλικού Ομίλου Μακεδονίας (Κ.Ο.ΜΑΚ) , για την 
πραγματοποίηση της Α΄Εθνικής Εκθεσης Μορφολογίας Κυνοτεχνίας στις 20-4-97, 
με ποσό 100.000 δρχ. 
 Και κάλεσε το Συμβούλιο ν΄αποφασίσει σχετικά. 
 Βαφείδης : Οι 100 χιλ. είναι μικρό ποσό. Είναι μία εκδήλωση που γίνεται σε 
παμμακεδονικό επίπεδο. Η οργάνωση αυτή είναι πραγματικά φιλοζωϊκή. Θα ‘ρθουν 
όλα τα μέρη του κόσμου να συμμετάσχουν σ΄αυτή την έκθεση. Να πούμε στους 
δημότες να πάνε στην εκδήλωση. Είναι ένα βήμα θετικό.Δεν είναι σαν το φιλοζωϊκό 
σωματείο της Βέροιας που κάνει μηνύσεις στο Δήμο,παρέμβαση στη Νομαρχία κλπ. 
Αυτές είναι οι δράσεις; Ετσι προάγουμε τα φιλοζωϊκά αισθήματα και τον 
πολιτισμό;Είναι μία ευκαιρία. Υπάρχει το μεράκι από τη Μακεδονική αυτή 
οργάνωση και η Κοινότητα του Μακροχωρίου τους έδωσε 250 χιλ. δρχ. Ας τους 
δώσουμε 200 χιλ. δρχ.Μας έχουν υπερασπιστεί στην τηλεόραση όταν συζητιόταν το 
θέμα των κυνομαχιών. 
 Χιονίδης : Θα πρέπει να δώσουμε μία  δημοσιότητα γι΄αυτή την εκδήλωση η 
οποία συμπλέκεται με τα οικονομικά μέσα. Συνεπώς όταν η Κοινότητα δίνει 250 χιλ. 
κι΄ όταν έχουμε  υπαρκτό αυτό το θέμα πρέπει να συμβάλουμε μ’ ένα σεβαστό ποσό. 
Επι πλέον δε είναι η Α΄Εθνική έκθεση και είμαστε  η έδρα του Νομού. Πρέπει να  
δώσουμε τις 200 χιλ. δρχ. 
 Τέτος :Σαν επιτροπή αποφασίσαμε για το ποσό αυτό αλλά είναι και ο  
εκπρόσωπος των διοργανωτών και θα πρέπει να τον ακούσουμε. 
 Μαρκούλης : Λόγω της «κακοποίησης» της πόλης μας από τις κυνομαχίες θα 
πρέπει ,παράλληλα,να εκδοθεί κι ένα δελτίο τύπου με το οποίο να γίνεται ενημέρωση 
του κοινού. Το δελτίο αυτό θα πρέπει να σταλεί και στα ΜΜΕ των Αθηνών 
προκειμένου να καλυφθεί αυτή η εκδήλωση. Επί πλέον να ακολουθήσει και μία 
επιβράβευση  του Δήμου γι αυτή την προσπάθεια. 
 Παπαγεωργίου : Αναφέρεται στο θέμα για συνδιοργάνωση της εκδήλωσης με 
το Δήμο. Μόνο η οικονομική συμμετοχή δεν σημαίνει και συνδιοργάνωση.Δεν έχω 
αντίρρηση για την οικονομική συμμετοχή. Ομως μια και μιλάει ο Δήμος για 
συνδιοργάνωση θα πρέπει να κάνει μία ανακοίνωση στις εφημερίδες για  να 
ενημερώσει τους πολίτες για την εκδήλωση αυτή. Αυτό είναι το ελάχιστο. 
 Χιονίδης: Αυτοί μιλούνε για ηθική και οικονομική συμπαράσταση του 
Δήμου. Στο εισηγητικό μπήκε χωρίς να ζητείται. 
 Κακιρδάκης Κυρ. ,εκπρόσωπος του Κυνοφιλικού Ομίλου: Με αφορμή αυτό 
που είπε ο κ. Χιονίδη έχω να πω ότι δεχόμαστε να είναι συνδιοργανωτής ο Δήμος. Ο 



προϋπολογισμός της έκθεσης είναι 5 εκ. Τα ποσά όμως που ακούγονται είναι αστεία 
για να συμμετάσχει ο Δήμος ως συνδιοργανωτής με ποσοστό 50%. Εχει ηθική 
υποχρέωση ο Δήμος να κάνει αυτό και εμείς είμαστε ανοιχτοί σ΄αυτό το ζήτημα. 
 Δήμαρχος : Θα ενισχύσουμε την προσπάθειά σας με 200 χιλ. διότι δεν το 
επιτρέπουν τα οικονομικά του Δήμου. 
 Πρόεδρος :Να συμφωνήσουμε για οικομική ενίσχυση με το ποσό των 200 
χιλ. σ΄αυτή την φάση και να θεωρηθεί ότι το ΔΣ είναι  ανοικτό σε τέτοιου είδους 
προτάσεις για άλλες εκδηλώσεις που θα μπορούσαμε να τις  συναποφασίσουμε και 
να τις συνδιοργανώσουμε. 
 Συμφωνεί το σώμα; 
 Σύμβουλοι :Ναι. 
 Το ΔΣ μετά διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.-Το από 20-3-97 εισηγητικό σημείωμα του Δημάρχου. 
2.-Την από 4-4-97 εισήγηση της επιτροπής αθλητισμού- νεολαίας με την οποία αυτή 
εισηγείται την οικονομική ενίσχυση του Κυνοφιλικού Ομίλου Μακεδονίας 
(Κ.Ο.ΜΑΚ) με το ποσό των 100.000 δρχ. 
3.-Τις προτάσεις των κ.κ. Κ.Βαφείδη και Γ.Χιονίδη για να δοθεί ως οικονομική 
ενίσχυση στον παραπάνω όμιλο το ποσό των 200.000 δρχ. 
4.-Τις διατάξεις των άρθρων 106  &  262 του ΔΚΚ (ΠΔ 410/95). 
 

Αποφασίζει Ομόφωνα 
 

 Α)Εγκρίνει την οικονομική ενίσχυση του Κυνοφιλικού Ομίλου Μακεδονίας 
(Κ.Ο.ΜΑΚ) με ποσό 200.000 δρχ. για την πραγματοποίηση της Α’ Εθνικής Εκθεσης 
Μορφολογίας- Κυνοτεχνίας που θα γίνει στο χώρο του ΕΑΚ Βεροίας στις 20-4-97. 
 Β)Ψηφίζει ποσό 200.000 δρχ. σε βάρος της πίστωσης με ΚΑ 212.5 
«προαιρετικές επιχορηγήσεις σε αθλητικούς οργανισμούς και σωματεία» του 
προϋπολογισμού του Δήμου έτους 1997 για να διατεθεί για τον παραπάνω σκοπό. 
  



Η απόφαση έλαβε αυξ. αριθμό 174 / 1997 
..................................................................................................................................... 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   
     
 Ι. Κουρουζίδης Κ. Γκαβαϊσές 

ΚΩΝ/ΝΟΣ  ΑΣΛΑΝΟΓΛΟΥ Μ. Ποτουρίδης Α. Μαρκούλης 
 Κ. Κόλβατζης Α. Καραντουμάνης 

 Κ. Βαφείδης Ο. Σιδηρόπουλος 
 Θ. Τέτος Ε. Σοφιανίδης 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Ε. Λελεκάκης Χ. Παπαγεωργίου 
 Κ. Πουλασουχίδης Β. Τσίλης 
 Π. Καρασαββίδου Γ. Χιονίδης 

       ΛΕΩΝΙΔΑΣ  ΤΑΚΗΣ   Δ. Ζαμάνης 
     
     
     

 
 

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  16-4-1997 

        Ο Δήμαρχος  
 
 
 
 
 

                                                ΓΙΑΝΝΗΣ  ΧΑΣΙΩΤΗΣ 
  
 


